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1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 23.3.2015  
 
 
 
 
 
JUDr. Pašková: 
Minulého roku v septembri začal veľmi sympatický projekt „Učíme sa celý život“, 
zúčastňovalo sa na ňom myslím 150 seniorov. Pred Vianocami to akosi prestalo, nevieme čo 
s tým je. Tak by som rada vedieť, že či to bude pokračovať a keď to nebude pokračovať, 
prečo to nepokračuje. Bolo to v spolupráci s univerzitou Paula Jozefa Šafárika, to je moja 
interpelácia. 
 
Ing. Telepovský: 
Projekt „Učíme sa celý život“ pokračuje aj v tomto roku. V stredu máme kontrolu 
z ministerstva školstva, takže uzavrie sa táto kontrola a následne sa dohodnú ďalšie termíny 
vzdelávacích kurzov v spolupráci s projektovým manažérom, ktorý je univerzity Pavla Jozefa 
Šafárika, ale projekt pokračuje, takže v najbližšej dobe budú zverejnené ďalšie termíny 
vzdelávacích kurzov. 
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